

持續專業進修講座 — 認識樓宇維修保養技術 — 風火水電篇

CPD Seminar - Introduction to Building Maintenance - Ventilation, Fire, Plumbing & Drainage, Electricity

為讓持牌人能夠認識樓宇維修保養的相關知識，監管局於2024年7月15日舉辦了「認識樓宇維修保養技術—風火水電篇」的持續專業進修講座。監管局邀請了香港測量師學會代表李德康測量師擔任是次講座的主講嘉賓。

席間，李德康測量師向參加者講解有關電力、水管裝置、通風及空氣調節系統的安裝及保養知識、樓宇外牆維修的注意事項，以及常見節省樓宇維修保養的成本措施。是次講座共有116名持牌人出席，參加者均對是次講座給予正面的評價和支持。

由於反應熱烈，監管局將於2024年10月14日舉辦「認識樓宇維修保養技術—滲水篇」，歡迎有興趣的持牌人報名參加。活動詳情請瀏覽監管局網頁：www.eaa.org.hk/zh-hk/cpd-event-detail?eventNo=EAA-24-028-24-001

To allow licensees to have brief knowledge of building maintenance, the EAA organised a CPD seminar on “Introduction to Building Maintenance” on 15 July 2024. The EAA invited a representative of the HKIS, Mr Dick Li, to be the guest speaker for the seminar.

During the seminar, Mr Li explained to the participants the knowledge of installation and maintenance of electrical, plumbing, ventilation and air-conditioning systems, points to note in building exterior wall repairs, as well as common cost-saving measures for building repairs and maintenance. A total of 116 licensees attended the seminar and positive feedback was received.

Because of the positive responses received, the EAA has scheduled another seminar titled “Introduction to Building Maintenance - Water Seepage” on 14 October 2024. Licensees who are interested are welcome to enroll. For more details about the seminar, please visit the EAA website: www.eaa.org.hk/en-us/cpd-event-detail?eventNo=EAA-24-028-24-001



香港測量師學會代表李德康測量師（台上）擔任主講嘉賓。

Mr Dick Li (on stage), representative of HKIS, is the speaker of the seminar.